# **Declaration of China RoHS II Conformity**

Document number: JK-RDTC-DOC-0012

— Original Language —

WE

## JAKA Robotics Co., Ltd.

Building 6, No. 646, Jianchuan Road, Minhang District, Shanghai, China

Hereby declare under our sole responsibility as manufacturer and that the products as below, which are manufactured by us ("products"):

Trademark	JAKA
Product Name	JAKA MiniCobo Seriesc (Manipulator & Controller)
Product Description	Industrial Robot
-Manipulator Model Number	JAKA MiniCobo
-Controller Model Number	JAKA MiniCab (with built-in Wi-Fi function)
Serial Number	*SPPVVXXXX (*0 00 00 0000 to *1 99 99 9999; S = product model; PP = Max. Payload; VV=Version; XXXX = digits from 0 to 9)

is in conformity with

实施《电器电子产品有害物质限值使用管理办法》

Implementation of the "Management Methods for the Restriction of the Use of Hazardous Substances in Electrical and Electronic Products" (China RoHS II declaration)

## 产品中有毒有害物质的名称及含量

The name and content of toxic and hazardous substances in the product:

The name and content of toxic and nazardous substances in the product.								
部件名称 Part Name	有害物质—Hazardous substances							
	铅 (Pb)	汞 (Hg)	镉(Cd)	六价铬 (Cr(VI))	多溴联苯 (PBB)	多溴二苯醚 (PBDE)		
金属部件 Metal parts	×	0	0	0	0	0		
塑料部件 Plastic parts	0	0	0	0	0	0		
电子件 Electronic	×	0	0	0	0	0		
触点 Electrical contacts	0	0	0	0	0	0		
线缆和线缆附件 Cables & cabling accessories		0	0	0	0	0		

# 本表格依据 SJ/T11364 的规定编制。

- O:表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在 GB/T 26572 规定的限量要求以下。
- X:表示该有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出 GB/T 26572 规定的限量要求。

This table is made according to SJ/T 11364.

- O: indicates that the concentration of hazardous substance in all of the homogeneous materials for this part is below the limit as stipulated in GB/T 26572.
- X: indicates that concentration of hazardous substance in at least one of the homogeneous materials used for this part is above the limit as stipulated in GB/T 26572

# **Declaration of China RoHS II Conformity**

Document number: JK-RDTC-DOC-0012 — Original Language —



此环保使用期限只适用于产品手册中所规定的条件下工作。

This environmental protection period applies only when the product is used according to the conditions required by the user manual.

## 为保护环境和人类健康:

- 1. 本产品报废后请将其与生活垃圾分开,将其送至有资质的回收点;
- 2. 回收处理中心将通过适当的方法回收再利用或处置产品中的材料;
- 3. 关于本产品回收处理的详细信息请咨询当地政府, 报废处理中心或当地经销商 To protect the environment and human health:
- 1. The scrapped product should be separated from domestic waste and sent to a qualified place of disposal. 2. Recycling center should use appropriate methods to recycle/deal with the materials.
- 3. For more information about this product recycling, please contact local government, recycling center or your local dealer.

Signed by:

Name: Position:

Done at: Date:

Xiong Xu Chief Technical Officer Shanghai, China

21 September 2023

Fürth, Germany 21 September 2023